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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 21. 2. 2024 o 14:00    
vo veľkej zasadacej miestnosti mesta Trenčín. 

 

 

Prítomní poslanci: JUDr., Mgr. Naďa Lorencová 
Neprítomní poslanci ospravedlnení: Ing. Tomáš Vaňo, Martin Barčák, Ing. Ladislav Paška, Mgr. 
Ľubomír Vavruš 
 
Garant: Ing. arch. Pavol Guga 
 
Otvorenie     

 
Zasadnutie VMČ Západ otvorila pani  JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, poverená vedením zasadnutia 
predsedom VMČ. Privítala všetkých zúčastnených.  
 
Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov.  
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
4. Požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne. 
6. Záver. 

 

Skonštatovala, že VMČ Západ nie je uznášaniaschopný, je prítomný jeden člen z piatich. 
 

Prerokovanie žiadostí odborných útvarov.  
 

     Predkladáme požiadavku na určenie názvov 4 nových ulíc v mestskej časti Západ (k.ú. Záblatie),  
kde v  súčasnosti prebieha nová výstavba, preto je potrebné pomenovať novovznikajúce ulice. 
      Zákon č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v § 4 ods. 5 písm. a) 
bod 1. stanovuje určovať  názvy ulíc a iných verejných priestranstiev formou  všeobecne záväzného  
nariadenia.     Podľa rokovacieho poriadku sa VMČ „vyjadruje k zmenám v pomenovaní  ulíc a iných 
verejných priestranstiev a navrhuje názvy nových ulíc a iných verejných priestranstiev v príslušnej 
mestskej časti“. 
 

     Vzhľadom na uvedené v prílohách  predkladáme podklady k určeniu názvov nových ulíc 
a zároveň  žiadame o prerokovanie uvedenej žiadosti na najbližšom zasadnutí VMČ. 
 

     Zároveň Vám však dávame do pozornosti diskusiu, ktorá odznela na poslednom zasadnutí 
Mestského zastupiteľstva v Trenčíne, kde pán poslanec Ščepko navrhoval pomenovať niektorú z 
ulíc v mestskej časti Západ po pánovi Jánovi Komorovskom a zvážiť pomenovávanie ulíc po 
významných rodákoch. Zápisnica z MsZ je prístupná tu: https://trencin.sk/wp-
content/uploads/2023/10/Zapisnica-MsZ_2023-09-26-1.pdf (str. 300-302). 
 

Návrhmi názvov týchto ulíc sa &VMČ Západ bude zaoberať na nasledujúcich zasadnutiach 
VMČ Západ.   
 

 

Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia.  

 

3609/2024 - Pán Ševčík : Aký bol dôvod, že sa neopravili chodníky smerujúce od kruhového 
objazdu od PTA smerom k bývalému učilišťu, ale iba časť cca od Mercedesu smerom k Zlatovskej 
ulici? 

https://trencin.sk/wp-content/uploads/2023/10/Zapisnica-MsZ_2023-09-26-1.pdf
https://trencin.sk/wp-content/uploads/2023/10/Zapisnica-MsZ_2023-09-26-1.pdf
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odpoveď: 
UI - Investičná akcia "cyklotrasa Brnianska ulica I. etapa“ bola niekoľko rokov 
pripravovaná, a to tvorbou projektovej dokumentácie, povoľovacím procesom na 
stavebnom úrade, verejným obstaraním, žiadosťou o nenávratný finančný príspevok a 
následne jeho schválením príslušným riadiacim orgánom. Z dôvodu, aby bol projekt 
schválený, zahrňoval iba nevyhnutnú stavbu týkajúcu sa vybudovania cyklotrasy. 
 

3610/2023 - Pán Ševčík : V čom sa líši zmluva o výpožičke KD v Zlatovciach z decembra 2023 
ako tej, ktorá bola predložená na MsZ ešte v prvom polroku 2023? Kedy začne diskusia o 
jednotnej koncepcii prevádzkovania kultúrnych domov v celom Trenčíne? 
odpoveď: 
UMM, KIC - Pôvodná zmluva o výpožičke KD Zlatovce bola uzatvorená na dobu určitú do 
31.12.2023. Po uplynutí tejto doby bola uzatvorená nová zmluva na dobu určitú do 
31.12.2024. Podmienky, za ktorých bola zmluva uzatvorená sú v oboch zmluvách rovnaké. 
 

3611/2023 - Pán Ševčík : V akom štádiu je nový grafikon MHD? Kedy bude predstavený 
verejnosti? 
odpoveď: 
UM - V súčasnej dobe zhromažďujeme požiadavky na zadanie pre návrh nového 
cestovného poriadku. 
 

3612/2023 - Pán Ševčík : Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3488: Kde teda plánuje mesto 
umiestniť záchytné parkovisko P&R Sever, ktorý vyplýva z PUM (str. 174), ak sa preukážu 
nedostatočné opatrenia P&R západ a pri OC Laugaricio? 
odpoveď: 
UUP, UM - V čase tvorby PUM-u neboli známe možnosti vybudovania parkoviska pri žel. 
stanici Zlatovce, medzitým sa mestu podarilo so ŽSR dohodnúť a záchytné parkovisko P&R 
Sever medzitým vzniklo pri železničnej stanici Zlatovce. Pôvodný plán záchytného 
parkoviska P&R Sever uvedený v PUM-e je situovaný pri zjazde z privádzača na 
Bratislavskú. 
 

3613/2023 - Pán Ševčík : Prečo mesto vypožičiava (č. Zmluvy 1259/ 2023) motorové vozidlo 
Mercedes Benz Vito 115 CDI pre festival Pohoda? Požičiava sa predmetné auto aj iným 
organizáciám za rovnakých podmienok t.j. iba za spotrebované pohonné hmoty počas doby 
výpožičky? 
odpoveď: 
UIS, K prim - Organizátori festivalu sa obrátili na mesto s požiadavkou výpožičky 
predmetného auta. Vzhľadom k tomu, že mesto Trenčín každoročne podporuje tento 
medzinárodný festival, ktorý vytvára pozitívnu reklamu nášmu mestu v Európe, sa vedenie 
mesta rozhodlo, predmetné auto zapožičať za podmienok, ktoré boli uvedené v Zmluve č. 
1259/2023. A teda aj takouto formou sa mesto Trenčín rozhodlo podporiť festival Pohoda. 
Predmetné auto sa za daných podmienok zapožičalo prvý raz. 
 

3614/2023 - Pán Ševčík : Žiadam presunúť v rámci Plánu zimnej údržby z druhého do prvého 
pásma dôležitosti chodník, ktorý vychádza z podchodu pre peších v Záblatí na Záblatskú ulicu. 
Tento chodník je občanmi dosť využívaný hlavne na ceste do práce a z práce. 
odpoveď: 
MHSL - Nejedná sa o chodník, ide o cestu, ktorá je súčasťou správy ciest TSK a teda 
nepatrí pod správu mesta. O nedostatkoch v zimnej údržbe na predmetnej ceste budeme 
informovať správcu komunikácie.. 
 

3615/2023 - Pán Ševčík : Bola vykonaná zimná údržba chodníka z podchodu pre peších v Záblatí 
smerom na Záblatskú ulicu 24.1.? Ak nie, prečo, keď na základe zimného plánu údržby sa tam 
mala vykonať údržba? Ak áno kedy? A kto kontroloval vykonanú prácu? 
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Tento úsek je zaradený do kategórie 2 – údržba do 18 hodín. Išiel som tadiaľ niekoľkokrát, nevidel 
som nikoho sneh odhŕňať.  
odpoveď: 
MHSL - Zimná údržba bola riadená správcom miestnych komunikácií a vykonaná 
dodávateľom služby v súlade so zmluvou a zimným operačným plánom v ranných 
hodinách do momentu, keď došlo k náhlemu otepleniu a následný výkon by bol 
neopodstatnený, preto ho správa miestnych komunikácií zastavila. Počasie následne 
roztopilo všetok sneh. V určitom momente nastala "čľapkanica", tá ale nie je dôvodom na 
výkon zimnej údržby, pokiaľ zvolíme vhodnú obuv. 
 

3616/2023 - Pán Ševčík : Neuvažuje mesto nad motiváciou občanov na zapájanie sa do zimnej 
údržby - aspoň napríklad požiadať ich o odhŕňanie chodníkov pred ich domami?  
Kedysi boli za to pred svojimi domami zodpovední občania. Už som to kedysi primátorovi aj 
hovoril, ale nič sa nestalo. Potom sa nemôžeme čudovať, že prichádzajú sťažnosti.     
odpoveď: 
MHSL - Táto otázka je zložitá z hľadiska právnej zodpovednosti za bezpečnú zjazdnosť a 
priechodnosť komunikácií. Mesto sa zapojením občanov v zimnej údržbe zaoberalo v 
minulosti viackrát, v súčasnosti prebiehajú rokovania o možnosti adopcie chodníka. 
 

3617/2023 - Pán Ševčík : Koľko finančných prostriedkov z mestského rozpočtu bolo 
vynaložených do futbalového areálu v Záblatí od roku 2014 do konca roka 2023? 
odpoveď: 
UE - 644.000 Eur. 
 

3618/2023 - Pán Ševčík : Už asi 4 mesiace je pri podchode v Záblatí na tejto strane trate je 
vyhodené kreslo. 
Pán Olešák MsP – takéto veci sa nahlasujú tomu príslušníkovi MsP, ktorému konkrétny rajón 
patrí, takže neviem povedať, či to má nahlásené. Môžem na to upozorniť zástupcu veliteľa. Ak sa 
takéto veci zistia, riešenie sa posunie na MHSL na riešenie.  
odpoveď: 
MHSL - Ďakujeme za podnet, zabezpečíme odvoz, do konca mesiaca. 
 

3619/2023 - Pán Ševčík : Pred dvomi týždňami bolo posprejované okno na podchode v Záblatí. 
Rieši to niekto? Je posprejovaný podchod aj zastávka. 
odpoveď: 
MHSL - Ďakujeme za podnet, sklo dáme vyčistiť, s predpokladom realizácie do konca 
marca. 
 

3620/2023 - Pán Petrík : Osadenie dopravnej značky na obmedzenie rýchlosti na 30 km, v časti 
ulice Hanzlíkovská 
Na Hanzlíkovskej ulici v časti absentuje chodník, pričom aj samotná komunikácia je na niektorých 
miestach v tomto úseku pomerne úzka. 
Problém bezpečného presunu po tejto časti ulice sa týka všetkých chodcov, ale najmä detí a 
mamičiek s kočíkmi. Najhoršia situácia však nastáva v ranných a poobedných hodinách, kedy sa 
potrebujú najmä neplnoleté deti peši presunúť do/ zo školy, čo v kombinácii s výrazne zhustenou 
dopravou motorových vozidiel, rodičov, ktorí z okolitých lokalít vozia svoje deti do/ zo školy, 
vytvára vysoké riziko úrazu. 
Motorové vozidlá tu (najmä v časti od zákruty Hanzlíkovská – K Mlyniskám, smerom ku/ resp. od 
kruhového objazdu) chodia veľmi rýchlo, pričom aj samotná v súčasnosti povolená 50 km rýchlosť 
predstavuje pre chodcov vážne bezpečnostné riziko.  
V tejto súvislosti by sme chceli apelovať aj na vodičov Transdev, aby sa vo väčšej miere snažili v 
danom úseku brať ohľad a svoju rýchlosť z preventívnych dôvodov znížili, aj keď to v súčasnosti 
nie je upravené dopravnou značkou. 
V záujme bezpečnosti navrhujeme v tejto časti Hanzlíkovskej ulice, obmedzenie povolenej 
rýchlosti na max 30 km. 
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Najlepším riešením by však bolo vybudovanie chodníka, aj keď len z jednej strany vozovky a len s 
minimálnymi šírkovými parametrami, ktorý by vzájomne prepojil oba jestvujúce chodníky. 
odpoveď: 
UM - Hanzlíkovská ul. je cesta III. triedy, ktorej vlastníkom je Trenčiansky samosprávny kraj 
(TSK) a správcom je Správa ciest TSK (SC TSK). Pozemky pod cestou sú z časti Mesta 
Trenčín, TSK a Národnej diaľničnej spoločnosti. Situáciu ohľadom dodržiavania rýchlosti 
preveríme, dopravcu MHD požiadame o zvýšenú opatrnosť v tomto úseku. Na výstavbu 
chodníka (pokiaľ to vôbec šírkové parametre dovolia) je nutné vyhotoviť projektovú 
dokumentáciu, spustiť povoľovacie procesy a majetkové vysporiadanie pozemkov. 
Následne môže byť zaradená výstavba medzi investičné akcie mesta. V rozpočte na rok 
2024 nie sú schválené financie Mestským zastupiteľstvom ani na vyhotovenie projektovej 
dokumentácie chodníka na Hanzlíkovskej ulici. 
 

3621/2023 - Pán Petrík : Osadenie 2 spomaľovačov rýchlosti na vozovku, v časti ulice 
Hanzlíkovská (lokalita medzi časťou Zlatovce – časťou Záblatie). 
Na Hanzlíkovskej ulici v časti požadujeme osadenie 2 spomaľovačov rýchlosti na vozovku. V 
danom úseku motorové vozidlá častokrát nedodržujú povolenú 50 km rýchlosť, čo predstavuje 
vysoké riziko nielen pre chodcov, ale  aj pre obyvateľov danej lokality.  
Len v ostatnom období došlo v tomto úseku k dvom dopravným nehodám, pri ktorých bola 
spôsobená škoda „len“ na majetku (nakoľko boli poškodené betónové ploty rodinných domov) a 
našťastie nedošlo k niečomu horšiemu ..... 
Aj keď v súčasnosti nie je daný úsek cesty v majetku mesta Trenčín chceli by sme touto cestou 
tlmočiť našu žiadosť o riešenie tejto neodkladnej situácie. 
odpoveď: 
UM - Útvar mobility po obhliadke so zástupcom Okresného dopravného inšpektorátu (ODI) 
spracováva projekt dopravného značenia a dopravných zariadení. Nakoľko ide o cestu III. 
triedy, ktorej vlastníkom je Trenčiansky samosprávny kraj (TSK) a správcom je Správa ciest 
TSK (SC TSK), vydáva určenie dopravného značenia Okresný úrad Trenčín. Po vypracovaní 
dokumentácie požiadame o potrebné stanoviská (ODI, SC TSK, TSK), aby mohla byť 
podaná žiadosť o vydanie určenia dopravného značenia a dopravných zariadení 
Okresnému úradu v Trenčíne.. 
 

3622/2023 - Pán Petrík : Odstránenie billboardu na Bratislavskej ulici (v časti medzi  ulicami 
Lipová a Višňová). 
Ide o solitérny billboard, ktorý je umiestnený na kraji chodníka a aj vzhľadom na lampy, ktoré sú 
osadené v telese chodníka, hrozí pri nepozornosti chodcov potenciálne úrazom. Plus z 
estetického hľadiska to nevyzerá tiež moc dobre. Okrem iného je otázne či je osadený legálne, 
prosím preveriť. 
odpoveď: 
UUP, UMM, USŽP - Pozemok, na ktorom je umiestnený predmetný billboard nie je vo 
vlastníctve mesta. 
Preverujeme v súčinnosti s ÚSŽP platnosť povolenia predmetného billboardu (ide o 
spoločnosť Nubium) a o výsledku budeme informovať. 
 

3623/2023 - Pán Vandzura : Vždy keď prší,  tak vznikne obrovská mláka v detskom mestečku v 
časti, kde sa chodí pre deti do škôlky,  nedá sa to obísť ani po tráve, lebo trávnik je tiež 
rozmočený a je tam hneď veľké blato. 
Posielam v prílohe aj mapu, kde sa jazierko v Detskom mestečku nachádza, plus posielam 
označenie miesta zarasteného chodníka - okolo JRD čo som posielal minule. 
odpoveď: 
MHSL - Nakoľko sa nejedná o miestnu komunikáciu, podnet prerokujeme so správou 
Detského mestečka. 
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3624/2023 - Pán Vandzura : posielam stav chodníkov v Zlatovciach. S burinou sa celý rok nič 
nerobí. Jedná sa o chodník od kruhového objazdu pri JRD smer na Kamenec. Druhý chodník je 
na Poľovníckej ulici smer škola a škôlka. Jeden je zarastený, že sa dvaja ľudia neobídu  a druhy je 
až neuveriteľne rozbitý. Čo mesto plánuje s daným stavom robiť? 
odpoveď: 
MHSL - Stav buriny na chodníkoch je zapríčinený nezvládnutou údržbou v minulom roku 
dodávateľom, čo malo za následok vypovedanie zmluvy zo strany mesta s týmto 
dodávateľom. V tomto roku ide mesto realizovať údržbu komunikácií s novým dodávateľom  
a správa komunikácií dohliadne na  výkon. 
 

3625/2023 - Pán Petrík : Benefity pre dobrovoľných darcov krvi. 
Toto sa netýka iba našej mestskej časti, ale možno by stálo sa zamyslieť nad možnosťou 
schválenia nejakých benefitov pre bezplatných darcov krvi, ktorí sú obyvateľmi mesta Trenčín, 
podobne, ako to majú schválené v iných mestách. Napr. zľavnené cestovné v MHD alebo 
zľavnené vstupy na krytú, resp. letnú mestskú plaváreň. 
Ako príklad posielam link napr. na cenník služieb pre krytú plaváreň v Prievidzi: 
https://tsmpd.sk/sportoviska/kryta-plavaren/#sluzby 
odpoveď: 
MHSL K prim - Mesto Trenčín pripravilo pre dobrovoľných darcov krvi benefit vo forme 
zľavneného vstupného na plaváreň, a taktiež zľavnené vstupné na letné kúpalisko. Túto 
informáciu sme zverejnili na webe mesta dňa 8.12.2023. Taktiež je to uverejnené aj na webe 
mesta v sekcii Krytá plaváreň - cenník.  
Zároveň sme túto informáciu zverejnili na facebook-ovej stránke mesta dňa 2.2.2024. A 
taktiež túto informáciu uverejníme v najbližšom čísle mestských novín INFO, ktoré vyjde 
8.3.2024. 
 
 

Požiadavky občanov a poslancov.  

 

3669/2023 - Pán Ševčík - Žiadam zverejniť dochádzku poslancov MČ Západ na riadnych i 
mimoriadnych zasadnutiach VMČ v období január 2023 až január 2024. 
 

3670/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď 3610: Prečo sa ešte nezačala diskusia 
vo veci koncepcií kultúrnych domov na území mesta? V čom je problém začať túto diskusiu? 
 

3671/2023 - Pán Ševčík - oplňujúca otázka na odpoveď 3611: Kedy teda plánujete zverejniť nový 
grafikon MHD verejnosti na pripomienkovanie? 
 

3672/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď: Nerozumiem odpovedi, že “V čase 
tvorby PUM-u neboli známe možnosti vybudovania parkoviska pri žel. stanici Zlatovce...” Dátum 
spracovania PUM Trenčín je 30. júl 2021. V októbri 2020 bol v  miestnom týždenníku 
prezentovaný zámer mesta Trenčín vybudovať záchytné parkovisko 
(https://mytrencin.sme.sk/c/22502785/foto-pri-zeleznicnej-stanici-v-zlatovciach-postavia-velke-
bezplatne-parkovisko.html). Môžete prosím vysvetliť túto nezrovnalosť? 
 

3673/2023 - Pán Ševčík - V nadväznosti na skutočnosti obsiahnuté v odpovedi ID 3612 sa chcem 
spýtať: Po skončení nájomnej zmluvy medzi mestom Trenčín a ŽSR pripadne parkovisko ŽSR? 
Ak áno, je v rámci zmluvy zakomponované, že zostane parkovisko verejné? 
 

3674/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď ID 3613: Pod pojmom vedenie mesta 
sa v tejto odpovedi vníma primátor mesta alebo to bolo rozhodnutie prednostu úradu či iného 
vedúceho útvaru? 
 

3675/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď ID 3613: Žiadosť organizátora bola 
podaná písomne? 
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3676/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď ID 3613: Koľko kilometrov najazdilo 
predmetné motorové vozidlo počas doby výpožičky? 
 
3677/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď ID 3613: Požičalo mesto Trenčín 
motorové vozidlo Mercedes Benz Vito 115 CDI za rovnakých podmienok aké boli uvedené v 
zmluve č. 1259/ 2023  aj iným organizáciám či len festivalu Pohoda? 
 

3678/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka k odpovedi ID 3615: Ako mohla byť riadne vykonaná 
zimná údržba na chodníku, ktorý je označený na obrázku šípkou, keď ešte vo večerných hodinách 
tam bola námraza na celom chodníku (pozrite obrázok z miesta (fotené 24.1. o 18.00))? Tu žiadna 
čľapkanica nebola! 
 Takže sa opätovne pýtam, vykonala sa na predmetnom chodníku údržba v ten deň t.j. 24.1.2024, 
keď od rána do večera bola námraza a poľadovica na celom chodníku, ktorá limitovala chodcov? 
Tu predsa ide o bezpečnosť ľudí. Keby bola kalamita, tak by ste sa vyhovárali, že nie je vo vašich 
silách to spraviť všetko v časových limitoch, keď je tu námraza jeden deň, tak sa zase vyhovárate, 
že na druhý deň bude teplo a preto radšej nič neurobíte?   
 

3679/2023 - Pán Ševčík - Doplňujúca otázka na odpoveď č. 3614: V mojej predošlej otázke som 
mal na mysli chodník, ktorý je označený šípkou (pozrite obrázok) a ktorý uvádzate vo svojom 
Pláne zimnej údržby, že je zaradený do druhej priority, takže to nie je chodník TSK ako uvádzate 
vo svojej odpovedi. Preto Vás opätovne žiadam, aby bol preradený o stupeň vyššie a to do prvej 
priority. 
 

3680/2023 - Pán Ševčík - Aké konkrétne opatrenia mestského kurátora môžeme očakávať v MČ 
Západ v tomto roku? 
 

3681/2023 - Pán Ševčík - Koľko finančných prostriedkov bolo vynaložených na mestské 
investičné akcie v roku 2023 a koľko finančných prostriedkov na mestské investičné akcie plánuje 
mesto vynaložiť v roku 2024? 
 

3682/2023 - Pán Ševčík - Kto kontroluje zametanie cyklotrás? Cyklotrasa Na Kamenci nebola 
dostatočne dočistená. 
 

3683/2023 - Pán Bundala - požadujem dokončenie chodníka na Brnianskej ulici zo smeru od 
Mercedesu ku kruháču na Zlatovskej.   
 

3684/2023 - Občania - požadujeme dorobenie chodníka na Istebníckej ulici. Chodiť po chodníku 
na vonkajšej strane cesty je nebezpečné, hlavne po zbúraní rodinného domu tam autá jazdia 
rýchlo, ľahko tam môžu dostať šmyk. Niekoľkokrát tam už zdemolovali plot. Ideálne by bolo 
namontovať spomaľovače alebo zabezpečiť častejšie meranie rýchlosti. 
 

3685/2023 - Pán Jánsky - opätovne požadujem premiestnenie kontajnerov na sklo od KD na 
Istebníckej na vhodnejšie miesto. 
 

3686/2023 - Pán Jánsky - Kde budú umiestnené kontajnery na odpad pri jarnom a jesennom 
upratovaní?  Pozemok pri ceste, ktorý na to slúžil doteraz mesto odpredalo. 
 

3687/2023 - Pán Jánsky - V akom stave je návrh celkového koncepčného dopravného riešenia 
časti Istebník a Orechové (zjednosmernenie ulíc) ktoré sľúbil pred časom Ing. Hartmann? S touto 
koncepciou súvisí aj vybudovanie chodníka alebo parkoviska na Orechovskej ulici pri cintoríne. 
 

3688/2023 - Pán Rožník - Požadujeme zrekonštruovanie ulice M. Kišša hlavne v úseku od MUDr. 
Staňa po zdravotné stredisko. 
 
 

Rôzne 
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Vzhľadom na skutočnosť, že VMČ Západ nebol uznášaniaschopný, v bode rôzne neboli 
prerokované žiadne veci. 
    

Záver 

 

Na záver predsedajúci VMČ Západ pani Lorencová ukončila zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 27.3.2024.  
 

 
 
 
 
 

Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                  JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, 
V Trenčíne dňa 21. 2. 2024                                                           predsedajúca VMČ Západ 


